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Algus kell 15.00, lõpp kell 17.00.

Koosoleku juhataja: Kurmet Müürsepp, eelarve- ja majanduskomisjoni esimees
Protokollija: Helle Savi, sekretär-registripidaja

Osa võtsid komisjoni liikmed: Kurmet Müürsepp, Rando Treimuth, Merike Prätz, Eve Sikk, 
Kalmer Kallion, Jaanus Pruuli, Tiit Tõnts, Greta Puija ja Kaire Uiboleht.
Kutsutud: Enn Vasar - ehitus- ja keskkonnaspetsialist, Avo Kirsbaum - majandusspetsialist ja 
Ester Hommik - maakorraldaja

Komisjoni liige Kaire Uiboleht tegi ettepaneku vahetada omavahel ära päevakorrapunktid 1 ja 4, 
kuna päevakorrapunkt 4 võib muuta päevakorrapunkti 1 sisu. 

PÄEVAKORD:

1. Antsla valla teehoiukava aastateks 2016-2017 kinnitamine.
Ettekandja: Enn Vasar, ehitus- ja keskkonnaspetsialist

2. Kobela alevikus ja Kraavi külas asuvate vee- ja kanalisatsioonitorustike võõrandamine  
otsustuskorras 

Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
3. Loa andmine kohustuse võtmiseks

Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
4. Esmatasandi tervisekeskuse rajamine Antslasse

Ettekandja: Avo Kirsbaum, majandusspetsialist
5. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla vallas Tsooru külas asuva „Seedermänni” 
maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandja: Ester Hommik, maakorraldaja

1. Esmatasandi tervisekeskuse rajamine Antslasse

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum. 
Ettpanek on osaleda taotlejana Tervise- ja tööministri poolt väljakuulutatud „Esmatasandi 
tervisekeskuste kaasajastamine” projektis. 
Vallavalitsusel tuleb esitada „Investeeringute kava koostamise taotlus” Sotsiaalministeeriumile 
hiljemalt 09. mai 2016. a. 
Vallavanem Merike Prätz tutvustas projektis osalemise tingimusi täpsemalt. 

Komisjoni liige Kaire Uiboleht küsis tervisekeskuse asukoha kohta.
Vallavanem vastas, et asukoht saab olema kindlasti praeguse Antsla Tervisekeskuse juures. 

Küsimusi esitasid Tiit Tõnts, Kaire Uiboleht
Küsimustele vastasid vallavanem Merike Prätz, ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar ja 
majandusspetsialist Avo Kirsbaum.



Toimus arutelu tervisekeskuse maa omandiküsimuste üle.
Vallavanem ütles, et kui Antsla investeeringute kavva kinnitatakse, tuleb lahendada maa 
omandiküsimus ja teha detailplaneering. 

Komisjoni esimees lisas, et lisaks hoone alusele maale, peab ka hoone ümbruse maa, kuhu 
rajatakse parklad, kuuluma vallale. Nt Kooli tee ja Tamme tänava ristmiku remont on samuti 
seotud uue tervisekeskuse detailplaneeringuga. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli:
- lahendada enne 9. maid maa küsimus. Maa küsimus peab olema lahendatud nii, nagu toetuse 
andja soovib;
- esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks.

2.  Kobela alevikus ja Kraavi külas asuvate vee- ja kanalisatsioonitorustike võõrandamine 
otsustuskorras

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum. 
Kobela aleviku ja Kraavi küla vee- ja kanalisatsioonitorustikud on plaanis AS-le Võru Vesi üle 
anda hiljemalt 2016. a juuni kuuks tasuta, kuna torustik on amortiseerunud. 
Majandusspetsialist lubas vastavasisulise otsuse eelnõu koostada aprilli kuuks. 
Vallavanem lisas, et amortiseerunud trassid tuleb AS-le Võru Vesi üle anda, et saaks KIK-ist raha
taotleda nende trasside rekonstrueerimiseks. 

Toimus arutelu.

Komisjoni liikmed võtsid informatsiooni teadmiseks.

3. Loa andmine kohustuse võtmiseks

Ettekandega esines majandusspetsialist Avo Kirsbaum.
Lubada Antsla Vallavalitsusel välja kuulutada riigihange "Sõiduauto kapitalirent" ning seoses 
sellega võtta rahalisi kohustusi kuni 25 000 eurot eelarveaastateks 2016–2021. a, kuna eelmine 
sõiduauto on muutunud sõidukõlbmatuks.

Komisjoni liige Jaanus Pruuli küsis, milline auto on plaanis soetada?
Majandusspetsialist vastas, et soetatav auto peaks olema neljarattaveoga, millega saab maa teedel
liigelda igal aastaajal, samuti millega oleks võimalik kassi või koera transportimine loomade 
varjupaika - mitmeotstarbeline majandusauto. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

4.  Antsla valla teehoiukava aastateks 2016-2017 kinnitamine

Ettekandega esines ehitus- ja keskkonnaspetsialist Enn Vasar. 
Teehoiukavas jäi eelmisel korral lahtiseks, kust võtta Tööstuse tänava pindamiseks raha. 
Vallavalitsus arutas küsimust ja jõudis otsusele, et kavast tuleb välja lülitada Põllu tänava lõpu 
asfalteerimine. Päästeameti autod ei kasuta seda teed väljasõiduks, vaid otsest teed üle põllu 
(tegemist eramaal oleva teega). Tuleb kaaluda selle tee maa ostmist kahelt maaomanikult. 
Investeeringute plaani sai sisse Piirikraavi tee remont, tee ääre võsast puhastamine, kraavide 
süvendamine. Selle tee korrastamist on planeeritud aastaid, aga omanikud on olnud puude 
mahavõtmise vastu ja see on olnud siiani takistuseks. Tänaseks on ühe omaniku nõusolek olemas
ja korda saab teha 1400 m pikkuse teelõigu. 



Toimus arutelu Kooli tee ja Tamme tänava ristmiku rekonstrueerimise vajalikkuse üle. 

Rando Treimuth tegi ettepaneku lülitada järgmisel aastal Teehoiukavasse Ähijärve külas asuv 
Mäekonnu tee, mis on väga sõidetav ja tolmab. 
Kaire Uiboleht lisas, et väga halvas olukorras on ka Kraavi külast Taberlaane külla viiv tee.
Komisjoni esimees tegi ettepaneku lisada järgmise aasta Teehoiukavasse Päästeameti juurde viiv 
tee. Rääkida omanikega ja kaaluda selle tee maa ära ostmist.

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

5. Taotluse esitamine Võru maavanemale Antsla vallas Tsooru külas asuva „Seedermänni” 
maaüksuse munitsipaalomandisse andmiseks

Ettekandega esines maakorraldaja Ester Hommik. 
Tegemist on Tsooru rahvamaja kõrval oleva ligikaudu 1,45 ha suuruse maa-alaga. Maa-alal asub 
lagunemisjärgus hoone. Vallavalitsus teeb ettepaneku taotleda Võru maavanemalt Seedermänni 
maaüksus sotsiaalmaana valla omandisse. 

Toimus arutelu. 

Komisjoni liikmete ettepanek oli, esitada otsuse eelnõu volikogule arutamiseks ja kinnitamiseks. 

Kurmet Müürsepp
komisjoni esimees Helle Savi

protokollija


